

**ပထမပြန်စာမေးပွဲ၊ အခြေပြုမူလတန်း ကျင်းပရန် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း။**

**ညွှန်ကြားလွှာအမှတ် (၆၈)(ပညာရေး)**

**(၄၊ ၅၊ ၄၇)**

**(၂၀၊ ၈၊ ၈၅)**

- ၁။ သာသနာရေးဦးစီးဌာန၏လျှောက်ထားချက်အရ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ ၄၇-ပါးစုံညီ ဒုတိယအစည်းအဝေး၏ဆုံးဖြတ်ချက် (၂/ ၈၅) နှင့်အညီ ပထမပြန်စာဖြေဌာန ရှိသောမြို့နယ်တိုင်း၌ မြို့နယ်သံဃနာယကအဖွဲ့များက မိမိတို့မြို့နယ်အလိုက် အခြေပြုမူလတန်းကို “အခြေပြုမူလတန်း ကျင်းပရန်အစီအစဉ်” အတိုင်း နှစ်စဉ်ကျင်းပသွားရန်အတွက် နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့က မြို့နယ် သံဃနာယက အဖွဲ့များအား အခွင့်အာဏာနှင့် တာဝန်ဝတ္တရားများအပ်နှင်း လိုက်ပါသည်။
- ၂။ မြို့နယ်သံဃနာယက အဖွဲ့များသည် သံဃာ့အဖွဲ့အစည်းအခြေခံစည်းမျဉ်းနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းပါ အဖွဲ့အစည်းသဘောအရ အထက်အဖွဲ့အစည်းက ပေးအပ်သော လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့် တာဝန်ကို ခံယူ၍ ကျေပွန်စွာ ဆောင်ရွက်ကြရပါမည်။ လုပ်ရင်းကိုင်ရင်း တွေ့ကြုံရသော အခက်အခဲများရှိပါက မိမိတို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနနှင့်မြို့နယ်ဒါယကာ ဒါယိကာမများ၏ အကူအညီကို ရယူ၍ လုပ်ငန်းဖြစ်မြောက်အောင်ဆောင်ရွက်ကြရပါမည်။ လိုအပ်လျှင် မိမိတို့၏အထက်သံဃာ့အဖွဲ့အစည်း များကိုလည်းအခြေအနေကို တင်ပြနိုင်ကြပါသည်။
- ၃။ မြို့နယ်သံဃနာယက အဖွဲ့များအနေဖြင့် အခြေပြုမူလတန်းကျင်းပရန်ပေးအပ်သော တာဝန်ကို မဆောင်ရွက်နိုင်ပါက မိမိတို့မြို့နယ်၏လက်ရှိပထမပြန်စာဖြေဌာနကိုကြီးကြပ်ကျင်းပရန် အရည်အချင်း မရှိကြောင်း သုံးသပ်ခံရဖို့ရှိသည့် အပြင်ပထမပြန် စာဖြေဌာန ဆက်လက်ခွင့်ပြုသင့်/ မသင့် ကိုပါဆုံး ဖြတ်သွားလိမ့်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၄။ အကယ်၍ အခြေပြုမူလတန်းခွဲ၍ ကျင်းပလိုက်ခြင်းကြောင့်လက်ရှိပထမပြန် စာဖြေဌာန အတွက် စာဖြေသူဦးရေ နည်းပါးသွားပါက ပထမပြန်စာဖြေဌာန ဆက်လက်တည်ရှိရန်အတွက်အနည်းဆုံးစာရင်း သွင်း (၇) ပါး အထိရှိလျှင် ပထမပြန်စာဖြေဌာနခွင့်ပြုမည်ဖြစ်သည်။ စာရင်းသွင်းဖြေဆိုသူ (၇) ပါးမျှ မရှိပါက ပထမပြန်စာဖြေဌာနမထားတော့ဘဲ အခြေပြုမူလတန်းကိုသာကျင်းပ၍ ငယ်၊ လတ်၊ ကြီး ဖြေဆိုသူများကို နီးစပ်ရာ မြို့နယ်ပထမပြန် စာဖြေဌာနသို့ စေလွှတ်ဖြေဆိုစေရန်ဖြစ်ပါသည်။
- ၅။ ထို့ပြင်ပထမပြန် စာဖြေဌာနမရှိသေးသော မြို့နယ်များ၌ အခြေပြုမူလတန်းကျင်းပရန် လုံလောက် ပါက မြို့နယ်သံဃနာယက အဖွဲ့ကတာဝန်ယူ၍ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက အဖွဲ့ထံ လျှောက်ထားရမည်။ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက အဖွဲ့ကစိစစ်ခွင့်ပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၆။ အထူးသဖြင့် မိမိတို့မြို့နယ်၌ပထမပြန်စာဖြေဌာန(သို့မဟုတ်) အခြေပြုမူလတန်းစာဖြေဌာနကျင်းပ နိုင်လောက်အောင် စာဖြေသံဃာဦးရေရှိပါလျက် မြို့နယ်သံဃနာယကအဖွဲ့ကစာဖြေဌာန ဖြစ်အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုဘဲ

တခြားသောမြို့နယ်သို့ စေလွှတ်ဖြေဆိုစေပါက တခြားသောမြို့နယ် ကလက်သင့်မခံဘဲငြင်းပယ်နိုင်သည်။  
ထိုအခါစာဖြေဌာနမရှိသောမြို့နယ်အတွင်းရှိ စာသင်သားများနှင့် သာသနာတော်၏ အကျိုးစီးပွားထိခိုက်နစ်နာလာပါက  
စာဖြေဌာနမပြုလုပ်သော မြို့နယ် သံဃနာယက အဖွဲ့၏တာဝန်လုံးဝဖြစ်၍ ပေါ်ပေါက်လာသော ပြဿနာအလိုက်  
သံဃာ့အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်း၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း၊ ညွှန်ကြားချက်စသည်တို့ဖြင့် အရေးယူခြင်းခံရမည်ဖြစ်ပါသည်။  
၇။ ယင်းသို့သော အကြောင်းများကြောင့် ဗုဒ္ဓသာသနာတော်၏သန့်ရှင်းတည်တံ့ပြန့်ပွားရေးကို မျက်မှောက်ပြု၍  
“ဝါယာမေထေဝ ပုရိသော၊ နနိဗ္ဗိန္ဒေယျပဏ္ဍိတော” (ယောက်ျားဟူက ကြိုးစားသင့်ရာ ပညာရှိမပျင်းမရိရာ) ဟူသော  
မြတ်စွာဘုရား၏ အဆုံးအမ သာသနာတော်ကို လက်တွေ့လိုက်နာသော အားဖြင့် မိမိတို့အား ပေးအပ်သော  
တာဝန်ကိုကျေပွန်စွာ ဆောင်ရွက်ကြပါရန် ညွှန်ကြားလိုက်ပါသည်။

ဘဒ္ဒန္တဉာဏာဘိဝံသ  
ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌဆရာတော်  
နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့

ဘဒ္ဒန္တဝဏ္ဏသိရီ  
တွဲဖက်အကျိုးတော်ဆောင်ဆရာတော်  
နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့